
 

 

  

 

 

 

П Р О Т ОК О Л 

№ 113 

от   съвместно извънредно заседание на  

Постоянната Комисията по финанси и бюджет и Комисията по 

транспорт и пътна безопасност 

29 юни 2023 г. 

 

 

Днес, 29 юни 2023 г., от 9.30 ч. /вторник/, Постоянната комисия по финанси и 

бюджет и Постоянната комисия по транспорт и пътна безопасност проведоха в зала 1, ет. 

2, ул. „Московска“ 33 и ще се излъчва във Facebook страницата на СОС 

 

 

Заседанието беше открито в 9.00 часа и ръководено от г-н Стефан 

Марков - председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет и от г-н 

Карлос Контрера – председател на постоянната комисия по транспорт и пътна 

безопасност. 

 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, добър ден! 

Откривам извънредното заседанието на Комисията по финанси и бюджет и 

Комисията по транспорт и пътна безопасност, което е свикано съгласно Правилника.  

Започваме с проверка на кворума на извънредното заседание на Комисия по 

финанси, което е свикано във връзка с точка, която е включена в дневния ред. 

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия по 

финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 9 общински съветници 

- участват в присъствено заседание, отсъстват 4 общински съветници, както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, 
http://www.sofiacouncil.bg 



2 
 

2. Иван Таков – зам.-председател; 

3. Зафир Зарков; 

4. Екатерина Йорданова; 

5. Радослав Абрашев; 

6. Борислав Иванов; 

7. Бойко Димитров; 

8. Пеню Пенев; 

9. Михаил Ставрев. 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 

Колеги, заповядайте да проверите кворума на Вашата комисия. 

ПРЕДС. КАРЛОС КОНТРЕРА: Уважаеми колеги от 13 членен състав на 

комисията, в залата присъстват 8 членове: 

1. Карлос Контрера; 

2. Зафир Зарков; 

3. Борислав Бориславов; 

4. Прошко Прошков; 

5. Радослав Влахов; 

6. Симеон Ставрев; 

7. Альоша Даков; 

8. Михаил Ставрев. 

9. Борис Бонев. 

Колеги, имаме готовност да започнем заседанието. 

Господи Марков, предлагам да приемем дневния  ред на Комисията по пътна 

безопасност и транспорт, който се състои от две точки. 

Колеги, имате ли бележки по дневния ред? Не виждам. 

- „Против“ – Няма. 

- „Въздържали се“ – Няма. 

Приема се дневният ред единодушно от Комисията по пътна безопасност и 

транспорт. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря Ви, господин Контрера. 

Комисията по финанси и бюджет, имате ли бележки по дневния ред? Няма. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

   

 

Поименно гласуване на ПКТПБ: 

1. Карлос Контрера- ЗА 

2. Зафир Зарков - ЗА 

3. Борислав Бориславов- ЗА 

4. Прошко Прошков -ЗА 

5. Радослав Влахов- ЗА 

6. Симеон Ставрев -ЗА 

7. Альоша Даков- ЗА 

8. Михаил Ставрев-ЗА 

9. Борис Бонев-ЗА 

 

 

Дневният ред се приема единодушно.  

Колеги, с господин Контрера сме съвносители по точка 1, точка 2 от Комисията 

по финанси, ще помоля господин Зарков, да води заседанието по тези точки като заместник-

председател на Комисията по транспорт и член на Комисията по финанси и бюджет. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ЗАФИР ЗАРКОВ: Преминаваме към разглеждане на точка 1 от 

дневния ред. 

 

По т. 1 от дневния ред:  Доклад вх.№ СОА23-ТД26-6885/3/27.06.2023 г. относно 

увеличаване на капитала на „Столичен автотранспорт“ ЕАД чрез извършване на непарична 

вноска и утвърждаване на актуализиран устав на дружеството, с вносители: Николай 

Стойнев,  Стефан Марков,  Христиан Петров и  Карлос Контрера – общински съветници. 
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ЗАМ.-ПРЕДС. ЗАФИР ЗАРКОВ: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-6885/3/27.06.2023 

г. относно увеличаване на капитала на „Столичен автотранспорт“ ЕАД чрез извършване на 

непарична вноска и утвърждаване на актуализиран устав на дружеството. 

Колеги, кой ще вземе отношение по доклада? 

КАРЛОС КОНТРЕРА: Благодаря, господин Зарков, съвсем накратко. 

Става въпрос за Договор за паричен заем предоставен на „Столичен 

автотранспорт“ спомняте си заем под условие, това е едната част, която е преведена на 

дружеството. Средствата бяха предоставени за заплащане на просрочени задължения за 

горива, части и материали. Предложението е с това реално вземане на Столична община от 

транспортния оператор да бъде увеличен капиталът на транспортния оператор. 

Искам да отбележа, че предвид тенденцията в последните години е 

препоръчително да увеличим капитала на нашите търговски дружества тъй като отчитането 

на загуби в последните години влошават тяхното капиталово състояние. 

Благодаря. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ЗАФИР ЗАРКОВ: Благодаря, господин Контрера. 

Други колеги, които да искат да вземат отношение? Няма. 

Преминаваме към гласуване от Комисията по транспорт и пътна безопасност. 

Моля, който е съгласен да гласува. 

„За“ – 9. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 

Приема се единодушно. 

Моля, който е съгласен от Комисията по финанси, да гласува. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 
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Поименно гласуване на ПКТПБ: 

10. Карлос Контрера- ЗА 

11. Зафир Зарков - ЗА 

12. Борислав Бориславов- ЗА 

13. Прошко Прошков -ЗА 

14. Радослав Влахов- ЗА 

15. Симеон Ставрев -ЗА 

16. Альоша Даков- ЗА 

17. Михаил Ставрев-ЗА 

18. Борис Бонев-ЗА 

 

 

Приема се единодушно. 

Преминаваме към точка 2 от дневния ред. 

 

По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-8713/1/27.06.2023 г. относно 

даване на съгласие за увеличаване на капитала на „Столичен електротранспорт“ ЕАД чрез 

непарична вноска и за сключване на допълнително споразумение към Договор за паричен 

заем, сключен между Столична община и „Столичен електротранспорт“ ЕАД, с вносители: 

Николай Стойнев,  Стефан Марков,  Христиан Петров и  Карлос Контрера – общински 

съветници 

 

 

ЗАМ.-ПРЕДС. ЗАФИР ЗАРКОВ: Доклад вх.№ СОА23-ТД26-8713/1/27.06.2023 

г. относно даване на съгласие за увеличаване на капитала на „Столичен електротранспорт“ 

ЕАД чрез непарична вноска и за сключване на допълнително споразумение към Договор за 

паричен заем, сключен между Столична община и „Столичен електротранспорт“ ЕАД 

Имате ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване от Комисията по транспорт и пътна безопасност. 

„За“ – 9. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

Приема се единодушно. 

Моля, който е съгласен от Комисията по финанси, да гласува. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 
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3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Борислав Иванов За 

7. Бойко Димитров За 

8. Пеню Пенев За 

9. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 9 

                                 За 9 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се единодушно. 

ПРЕДС. КАРЛОС КОНТРЕРА: Искам да отбележа, че Комисията по 

транспорт изчерпа дневния ред и прекратява заседанието. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Колеги, благодаря ви,  приятен ден. 

Преминаваме към точка 3 от дневния ред. 

 

По т. 3 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-8011/2/27.06.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем 

на части от имот – публична общинска собственост, на територията на СО – Район „Искър“, 

находящ се в кв. 54, м. жк. „Дружба- 1“, гр. София, с вносител: Ивайло Цеков – кмет на район 

Искър. 

 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-8011/2/27.06.2023 г. 

относно откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване 

под наем на части от имот – публична общинска собственост, на територията на СО – Район 

„Искър“, находящ се в кв. 54, м. жк. „Дружба- 1“, гр. София. 

Тук е господин Цеков, като причината да отложим за днес доклада е, че 

становището се забави, и да имат колегите време да се запознаят с него. 

Заповядайте за въпроси. Няма. 

Подлагам на гласуване проекта за решение с новия проект за решение на база 

становището на Дончо Барбалов и арх. Здравков и се присъединяваме към Комисията по 

икономика, с които вносителя е запознат. 

Има ли въпроси? Не виждам. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма. 
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№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Петко Димитров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 4 от дневния ред. 

 

По т. 4 от дневния ред: Доклад вх. № СОА23-ВК08-5980/1/05.06.2023 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под 

наем за срок от 10 години на едноетажна нежилищна сграда с идентификатор 

68134.4091.5555.8 със застроена площ 100 кв. м, представляваща частна общинска 

собственост, находяща се в квартал “Младост-ІІ”, Район “Младост, Писмо вх. № СОА23-

ВК08-9308/28.06.23 г. с приложена КСС, с вносител: Стефан Стефанов – кмет на район 

Младост 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх. № СОА23-ВК08-5980/1/05.06.2023 г. 

относно откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс, с цел 

отдаване под наем за срок от 10 години на едноетажна нежилищна сграда с идентификатор 

68134.4091.5555.8 със застроена площ 100 кв. м, представляваща частна общинска 

собственост, находяща се в квартал “Младост-ІІ”, Район “Младост”, Писмо вх. № СОА23-

ВК08-9308/28.06.23 г. с приложена КСС 

Заповядайте, господин Стефанов. 

СТЕФАН СТЕФАНОВ – кмет на район Младост: Господин председател, 

точката тази сутри сме я оттеглили и ще моля да я оттеглим, тъй като се оказа, че искаме 

освен КСС-то, което сме изготвили и изпратихме, се оказа, че има други фактически 

обстановки, които искам да изясним, така че ще ги внесем в следващите заседания. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря. 

Отлага се точката за допълнителна информация по молба на вносителя. 

Има ли „против“? Няма. 
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Има ли „въздържали се“? Няма. 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Петко Димитров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Отлага се точката. 

Преминаваме към точка 5 от дневния ред. 

 

По т. 5 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-4007/2/13.06.2023 г. относно 

провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем, за срок от 5 /пет/ години, 

на част от недвижим имот-публична общинска собственост, с предназначение за ученически 

бюфет, находящ се на територията на 179 ОУ „Васил Левски“ – с. Доброславци, район „Нови 

Искър“, с вносител: Даниела Райчева – кмет на район Нови Искър 

 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-4007/2/13.06.2023 г. 

относно провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем, за срок от 5 /пет/ 

години, на част от недвижим имот-публична общинска собственост, с предназначение за 

ученически бюфет, находящ се на територията на 179 ОУ „Васил Левски“ – с. Доброславци, 

район „Нови Искър“. 

Точката вероятно е отложена за днес, защото е пристигнала по време на 

заседанието онзи ден, нали така? 

Нямаме забележки. 

Имаме предложение от страна на Комисията по икономика, към което се 

присъединяваме. 

Преминаваме към гласуване. 
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Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Петко Димитров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се точката. 

Преминаваме към точка 6 от дневния ред. 

 

По т. 6 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК66-6139/23.06.2023 г. относно 

прехвърляне на капиталови средства от бюджета на направление „Зелена система, екология 

и земеползване“ към бюджета на Фондация „Асоциация за развитие на София“ за възлагане 

на обществена поръчка за изпълнение на класирания на първо място проект от програмата 

„София избира зеленото“ – „Повече колела днес, по-чист въздух утре - Пъмп трак София“ в 

обект: Парк със зона за събития, детска и спортна площадка и пъмп трак съоръжение“ в 

поземлен имот 68134.4083.6095, УПИ XIII - за парк, спорт и пг, кв. 2Б, м. „Младост 3“, район 

„Младост“, Столична община, с вносител: Йорданка Фандъкова – кмет на СО 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Доклад вх.№ СОА23-ВК66-6139/23.06.2023 г. 

относно прехвърляне на капиталови средства от бюджета на направление „Зелена система, 

екология и земеползване“ към бюджета на Фондация „Асоциация за развитие на София“ за 

възлагане на обществена поръчка за изпълнение на класирания на първо място проект от 

програмата „София избира зеленото“ – „Повече колела днес, по-чист въздух утре - Пъмп трак 

София“ в обект: Парк със зона за събития, детска и спортна площадка и пъмп трак 

съоръжение“ в поземлен имот 68134.4083.6095, УПИ XIII - за парк, спорт и пг, кв. 2Б, м. 

„Младост 3“, район „Младост“, Столична община. 

Имате ли въпроси?  
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Господин Таков, заповядайте. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: какво означава Пъмп трак? 

ДЕСИСЛАВА БИЛЕВА – зам.-кмет на СО: Господин Таков, това което питате 

Пъмп трак е проектът, който са подали неправителствена огранизация, гражданите, това е от 

кандидатурата София избира зеленото и там Асоциация за София и по-конкретно Зелена 

София, Елица Панайотова са водещи и за това смятам, че е разумно да продължат този проект 

за Пъмп трак. 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 

3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Петко Димитров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се точката. 

Господин Таков, моля да водите по доп. точка 1. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Преминаваме към доп. точка 1 от 

дневния ред. 

 

По доп. т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-2062/13/22.06.2023 г. 

относно разходване на средства от натрупаните отчисления по чл. 64 от Закона за управление 

на отпадъците (ЗУО), с вносител: Лорита Радева и Стефан Марков,  – общински съветници, 

Десислава Билева – зам. кмет на СО, Дончо Барбалов – зам. кмет на СО. 
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ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Доклад вх.№ СОА23-ВК08-2062/13/22.06.2023 г. 

относно разходване на средства от натрупаните отчисления по чл. 64 от Закона за управление 

на отпадъците (ЗУО). 

Имаме нов проект за решение, госпожо Билева заповядайте да го представите. 

ДЕСИСЛАВА БИЛЕВА  зам.-кмет на СО: Благодаря Ви, във връзка с доклад, 

който касае натрупаните отчисления по чл. 64 от ЗУО проекта на решение беше 

конкретизиран по всяка една  от точките, които са предмет на доклада и моето предложение 

е точка 1 и точка 2, благодаря на господин Таков, на всички вас за дебатите в комисията и 

предлагам точка 1 и точка 2 от доклада да отпаднат така, че благодарение на вас, 

изключително съм благодарна за това взех просто емоцията, защото знаете, че водещо е 

човек да е емоционален като работи, а аз обичам работата си. 

Това е предложението, надявам се да бъде прието. 

Благодаря. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Благодаря Ви, госпожо Билева. 

Колеги, имате ли въпроси по новия проект на решение. 

Господин Димитров, заповядайте. 

БОЙКО ДИМИТРОВ – общински съветник: Благодаря Ви, тъй като в другите 

комисии не съм проследил дискусията, в крайна сметка как ще се финансират тези средства 

допълнителното количество RDF за предаването на транспорта? 

ДЕСИСЛАВА БИЛЕВА – зам.-кмет на СО: В проекта на решение го няма, но 

това което организираме ние пуснахме обществена поръчка с пет обособени позиции и по 

две от тях никой не се яви. В момента пак ще анализираме и ще пуснем една нова обществена 

поръчка и смятаме, че ще намерим решения и след като пуснем новата обществена поръчка 

след това ще внесем отново доклад, за да вземем средства за отчисленията. 

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Заповядайте, господин Марков. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Колеги тази тема я 

обсъждахме още при План-сметката, ако си спомняте, едно от нещата, които тогава 

предупреждавах е, че ще имаме проблем поради конкуренцията на пазара на 

Циментовите заводи, ако мога така да се изразя във връзка със суровини, които се 

внасят от чужбина, които плащат значително по-добре на тези циментови заводи, 

това е и причината да са необходими повече средства и смятам, че съвсем скоро до 

месец – два ще трябва отново да разглеждаме подобен доклад, защото след като не 

се реализира и третата фаза от Завода за боклук ние нямаме много полезни ходове 

в реализацията на трупащия се RDF отпадък. 

Така че, това е се надявам след като проведете процедура и се види какво 

точно финансиране е необходимо да имаме подкрепата. 

Благодаря. 
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ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Благодаря, господин Марков явно ще 

имаме поръчка на поръчката и игра с Циментови заводи. 

Има ли други въпроси преди да направя едно предложение към господин 

Барбалов? Няма. 

Колеги, предлагам да запишем нещо, което възникна в Комисията по 

екология и правилно госпожа Билева го отнесе към Комисията по финанси и към 

господин Барбалов. 

Господин Барбалов да представи на следващо заседание на комисията 

към петмесечието разходите по План-сметката за чистота по пера, както е приета и 

да видим какво сме свършили дотук и как вървят нещата. Това ви предлагам да го 

запишем като искане. Петмесечието трябва да е излязло, защото месец юни не е 

приключил. 

За първите пет месеца на годината ние не говорим, за първите пет 

месеца, които са изминали да видим информация за разходваните средства по план-

сметката за чистотата, да видим как вървим, защото това излезе като искане в 

екологията и госпожа Билева правилно каза, това да се отнесе във финанси. 

СТЕФАН МАРКОВ – общински съветник: Тъй като господин 

Барбалов го няма не знам дали можем така за петмесечие, четиримесечие, 

осеммесечие и т.н. практиката е за тримесечие или шестмесечие. 

Не възразявам по принцип ще обсъдя с него дали има такава събрана 

информация и той да я предостави, въпроса е да не го записваме в проекта на 

решение на доклад, който няма отношение по темата. Ако искате да гласуваме 

точката, а в точка „Разни“ като препоръка, молба или нещо друго да коментираме 

с господин Барбалов, както и Вие можете като заместник-председател на комисията 

да обсъдите с него.  

ЗАМ.-ПРЕДС. ИВАН ТАКОВ: Господин Марков, точно това щях да 

кажа към шестмесечието  направо да получим информацията, не в доклада като 

решение, а просто като допълнителна, както винаги сме правили с различни видове 

финансова информация сме искали в комисията. 

Колеги, няма други въпроси. 

Преминаваме към гласуване. 

Има ли „против“? Няма. 

Има ли „въздържали се“? Няма.  

 

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Иван Таков – зам.-председател За 
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3.  Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6. Петко Димитров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Пеню Пенев За 

10. Михаил Ставрев За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 10 

                                 За 10 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

Приема се точката. 

 

 

ПРЕДС. СТЕФАН МАРКОВ: Благодаря, че участвахте в заседанието. 

Закривам заседанието на Комисията по финанси и бюджет. 

 

Поради изчерпване на дневния ред на заседанието, председателят на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет закри заседанието в 10.00 часа. 

 

Протоколът е изготвен на 29.06.2023 г. 

 

 

        Изготвил: Емилия Даскалова 

 /Главен експерт/ 

Председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И 

БЮДЖЕТ    СТЕФАН МАРКОВ 

                                                         (п) 

Зам. председател на 

 постоянната  комисия по 

ФИНАНСИ И БЮДЖЕТ                         

 ИВАН ТАКОВ      
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                                  (п) 

Зам. председател на постоянната  

комисия по ФИНАНСИ И 

БЮДЖЕТ ВАНЯ ТАГАРЕВА 

    

Председател на постоянната  

комисия по ТРАНСПОРТ  И 

ПЪТНА БЕЗОПАСНОСТ    КАРЛОС КОНТРЕРА 

                                                   (п) 

                                               

Зам. Председател на постоянната  

комисия по ТРАНСПОРТ  И 

ПЪТНА БЕЗОПАСНОСТ    ЗАФИР ЗАРКОВ 

                                     (п)                 

                                              

Зам. Председател на постоянната  

комисия по ТРАНСПОРТ  И 

ПЪТНА БЕЗОПАСНОСТ    КАЛОЯН ПАРГОВ 

           (п) 


